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Denuncia que els okupes fan
inhabitable el bloc on viu.
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Un acusat de llançar droga dins
de la presó diu que eren pedres.
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Propostes del 
Comú i Cs contra 
l’incivisme al 
Barri Antic

ple

❘ lleiDa ❘ La Paeria celebra 
aquest matí un ple extraordi-
nari sobre el Centre Històric. 
El grup municipal del Comú 
va anunciar ahir 26 propos-
tes per millorar la convivèn-
cia i l’atenció a les persones 
vulnerables, actuar contra 
l’incivisme i la delinqüència. 
Planteja descongestionar el 
barri de serveis assistencials 
i instal·lar-hi lavabos públics. 
Ciutadans planteja un dispo-
sitiu conjunt dels quatre cos-
sos de seguretat “per acabar 
amb la xacra de la delinqüèn-
cia i l’incivisme i rehabilitar 
el barri”.

Surt a concurs la 
retirada de les 
algues macròfits 
del Segre

sostenibilitat

❘ lleiDa ❘ L’ajuntament va treu-
re ahir a licitació el servei 
d’eliminació d’algues ma-
cròfits a la canalització del 
riu Segre al seu pas pel ter-
me municipal de Lleida per 
10.516,57 euros IVA inclòs. 
Els treballs, que duraran 10 
dies però sense concretar 
quan es duran a terme, con-
sistiran en un vehicle amfibi 
que recorrerà la canalització 
i tallarà les algues. Aques-
tes recorreran el riu fins al 
tram final de la canalització, 
on una gran xarxa les retin-
drà i seran retirades per una 
retroexcavadora.

Larrosa es va presentar com a alcaldable conversant amb Illa al Mercat del Pla davant de 250 persones.

amaDo forrolla

S. coSta d.
❘ lleiDa ❘ “Tinc 57 anys i aspiro a 
ser el millor alcalde, millor que 
Antoni Siurana, Àngel Ros i Mi-
quel Pueyo, i posar els millors 
anys de la meua vida a la vostra 
disposició.” Amb aquestes pa-
raules el cap de l’oposició a la 
Paeria i alcaldable del PSC per 
a les eleccions municipals del 
2023, Fèlix Larrosa, va tancar 
ahir la presentació oficial com 
a candidat al Mercat del Pla. Un 
acte al qual van assistir 250 per-
sones i en què conversant amb 
el líder dels socialistes catalans, 
Salvador Illa, va repassar les mi-
llores que necessita la ciutat per 
deixar enrere “el quadrienni 
negre de grans anuncis però 
de poques accions i bloqueig” 
del govern de l’alcalde Pueyo i 
d’ERC i Junts i fer “una Lleida 
de tots”. En matèria de segure-

Larrosa vol “una Lleida de tots” després 
del “quadrienni negre” de Pueyo
A la presentació oficial com a alcaldable pel PSC en un acte al Mercat del Pla || 
Salvador Illa demana “buscar consensos i deixar enrere l’època de confrontació”

política eleccions municipals

tat, Larrosa va proposar millo-
rar els equipaments de la Guàr-
dia Urbana, així com dotar-la 
de més personal “per comptar 
amb 250 agents de forma diària 
i permanent”, i en matèria de 
transició ecològica va enaltir 
l’Horta, que va definir com “el 
refugi natural de la ciutat i que 
molts lleidatans han redescobert 
per la pandèmia”. 

En l’àmbit de la cultura, va 
insistir a “no desistir que la Seu 
Vella sigui patrimoni mundial 
de la Unesco”, així com fer que 

el garrotín sigui un bé cultural 
d’interès per a la ciutat. 

Al seu torn, va lamentar “el 
procés de desinversió” a la ciu-
tat i va acusar el govern d’ERC 
i Junts de “desmuntar instru-
ments clau a nivell empresa-
rial com GlobaLleida”, alhora 
que va defensar l’ampliació 
del polígon El Segre, convertir 
el de Torreblanca “en un hub 
agroalimentari” i establir una 
àrea econòmica comuna amb 
els municipis de la Franja. Fi-
nalment, Larrosa va lamentar 

“el desmantellament del teixit 
associatiu de la ciutat” per part 
de l’equip de govern, així com 
la privatització de la gestió de 
les llars municipals.

Per la seua part, Illa va dema-
nar “recuperar el respecte per la 
política i deixar enrere l’època 
de confrontació”. Va qualificar 
la Universitat de Lleida com “un 
actiu estratègic de primer nivell 
en la captació de talent” i va 
dir que per a les eleccions locals 
“farem una oferta política molt 
sòlida i millor que l’anterior”.
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«Aspiro a ser el millor 
alcalde, millor que 
Antoni Siurana, Àngel 
Ros i Miquel Pueyo»

fèlix larrosa  
alcalDable Del psc

«A les municipals 
farem una oferta 
política molt sòlida i 
millor que l’anterior»

salvador illa  
primer secretari Del psc

Fundació Jericó rep el suport de la Fundació 
La Caixa per a l’adquisició d’una furgoneta
Fundació Jericó ha rebut el su-
port de la Fundació La Caixa, a 
través de CaixaBank, amb una 
aportació de 9.000 euros, per a 
l’adquisició d’una furgoneta de 
segona mà destinada a recollir 
els excedents alimentaris dels 
establiments de Lleida ciutat i 
poblacions limítrofs.

Amb aquesta adquisió, Fun-
dació Jericó podrà garantir que 
el menjador social, sostenible 
i comunitari podrà abastir-se 
dels excedents alimentaris de 

diversos comerços i així com-
plir amb la finalitat de preparar 
aliments per a les persones que 
acudeixen a la fundació en de-
manda d’àpats.

Fundació Jericó treballa per-
què l’ús periòdic i/o regular dels 
seus serveis que cobreixen les 
necessitats bàsiques –i només 
amb un mínim de requisits dels 
usuaris– faciliti la creació de 
vincles més o menys estables 
amb iguals i amb professio-
nals en un espai socialitzador. 

Aquest vincle es preveu que 
permeti a les persones ateses 
assolir de manera progressiva 
nous compromisos. Primer en 
l’ús de serveis, i posteriorment 
en la seva pròpia recuperació.

Gràcies a la seva capil·laritat 
territorial, la xarxa d’oficines 
de CaixaBank, la més gran 
d’Espanya amb presència en 
2.200 municipis, pot detectar 
les necessitats locals i donar 
suport a la Fundació La Caixa 
en la canalització de les ajudes 

econòmiques adreçades a les 
entitats socials. L’any 2021, 
mitjançant les oficines de Cai-

xaBank, s’ha contribuït a im-
pulsar 7.600 projectes socials 
de 6.500 entitats.
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